
	
	
	
	
	
	
	

Generalforsamling i  Lusitanoforeningen i  Danmark 
2017, Lørdag den 1. apri l  ( frokost kl .  11.30) kl .  12-14 
på Gentofte Sportspark, 

 

Deltagere (kun 5): Julie W. Lundholdt, Eva Ørndrup, Katrine Boelsgaard, Pia 
Kurylak og Lone Nyhuus. 

 

Referat: 
1) Valg af dirigent  
-! Eva Ørndrup  

2) Godkendelse af dagsorden  
-! Godkendt - Indkaldelse udsendt rettidigt senest 21 dage før. 

3) Bestyrelsens beretning  
-! Formand Julie’s beretning er vedhæftet og udsendt seperat. 

4) Revisionsberetning  
-! Regnskabsåret fra 1. januar til den 31. december 2016. 

5) Valg af formand  
-! Julie W. Lundholdt genopstiller og blev valgt.  

6) Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer  
-! Bestyrelsen består nu af: 
Julie W. Lundholt (formand, kasser og APSL kontaktansvarlig) 
Eva Ørndrup (Næstformand og FB/hjemmeside ansvarlig) 
Janne Mie Bednars Jensen (sekretær)  
Katrine Boelsgaard (bestyrelsesmedlem og aktivitetskoordinator)  
Susie Jacobsen blev (bestyrelsesmedlem) 
Christian Munkholm (suppleant) 
Susanne Røssel fortsætter som ekstern revisor og laver årsregnskabet  

7) Fastlæggelse af kontingent og  
8) Eventuelle vedtægtsændringer  
-! ingen ændringer. 



	
	
	
	
	
	
	
 

9) Forslag til dagsordenspunkter fra bestyrelsen 

• Ejerskifte information– meget vigtigt 
-! Der er stadig nogle få der ikke har fået ejerskiftet sin Lusitano, det 
kan give nogle uheldige situationer. Er du i tvivl – kontakt bestyrelsen. 

• Roskilde Dyrskue – hvem udstiller/deltager med PSL? Show? 
-! Som forening kan vi ikke deltage uden dispensation. Fremvisning af 
Lusitano racen skal foregår på Store Hestedag eller f.eks. rideklasser på 
Roskilde Dyrskue eller Landskuet i Herning. 
Hvis der er medlemmer der vil deltage og fremvise deres Lusitano, giver 
foreningen støtte. Kontakt bestyrelsen. 

• PSL kåring i forbindelse med Store Hestedag 2.-3. september 
2017 og samtidig med WE stævne, som WE Foreningen 
arrangerer. 
-! der er ca. 3 heste der ønsker kåring, men vi kan kun gennemføre 
kåring, med samarbejde med den danske WE forening, som vi afventer 
svar fra. Mere info og muligheder for at deltage i WE og morfologiske 
fremvisninger, meldes snarest ud. 

• Er der interesse for at afholde et PSL EM i DK i 2020? Hvem vil 
være i et EM udvalg? 
-! ikke relevant pt. kan sættes på dagsorden til næste 
generalforsamling. 

• Breeders Catalogue – skal foreningen have en side i APSL’s 
katalog? 
-! ikke relevant pt. kan sættes på dagsorden til næste 
generalforsamling. 

• Er der interesse for et eller flere udvalg? 
-! Bestyrelsen vil arbejde for at der igen bliver lagt op til at lave 
arrangementer og shows. Ønsker du at ride, fremvise eller deltage – 
kontakt bestyrelsen. 

• Er der interesse for medlemsdage Sjælland/jylland? 
-! Bestyrelsen vil arbejde for at vi få flere arrangementer for 
medlemmerne og håber I vil støtte op om det og deltage. 
Den danske WE forening skal afholde mindst 2 WE stævner i DK om året. 
Foreningen går efter deltagelse på Store Hestedag hvert år, enten med 
kåring eller show/andet. 
Vi går efter at afholde Iberisk dag, sammen med PRE foreningen og 
lægge næste generalforsamling sammen med en Lusitano dag 
arrangement, der både skal være socialt og informativt. 



	
	
	
	
	
	
	
10) Forslag til dagsorden fra medlemmerne  
-! Eva Ørndrup foreslog: at foreningen laver samarbejde omkring rabat/tilbud 
specielt til medlemmerne. Oplæg sendes ud til samarbejdspartnere og vi kan 
allerede nu oplyse at der er lavet rabat til både Chia til heste og Klassisk-
dressur.dk 

12) Uddeling af Skulderklap buket og rangliste trofæet. 
-! Skulderklap buket bliver givet til Mette Skov Rasmussen, for hendes store 
arbejde i foreningen til arrangementer og promovering af racen med sin 
Lusitano Zeloso, som hun både har redet WE, teaterforestilling og meget andet 
med. Mette er ikke længere ejer af Zeloso og fortsætter ikke som medlem. 
-! Trofæet (Hestehovedet) bliver hos Pia Kurylak, der vinder trofæet for 3. 
Gang i træk, da hun igen er den der har indsendt/registreret flest konkurrence 
deltagelse og vundet placeringer. 
-! Bestyrelsen vil kigge lidt på point tildelingen, sådan at man ikke 
nødvendigvis skal have placeringer for at få point og andre tiltag også skulle 
kunne give point. 

13) Eventuelt  
-! Katrine Boelsgaard foreslog: at foreningen fik lavet nogle flere produkter, 
som f.eks. sorte polo’er med broderet logo og nye brochurer. 

 

 

Mvh. bestyrelsen i Lusitanoforeningen 

  


